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A.A.MILNE's stories about Pooh and his friends have been loved by generations of
children and their parents ever since Winnie the Pooh was first published in 1926.

This beautiful 80th anniversary edition celebrates Pooh's enduring populatiry, and
includes reproductions of E.H. Shepard's colourings of the original line drawings.
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-----------------------------
the first book I, perhaps most of iBooks users, read through iBooks. The illustrations
are the great part of the book.

-----------------------------
iBook可以用来看这么古老的原文书

-----------------------------
幼稚好读

-----------------------------
真喜欢 E. H. Shepard 的插画，比迪士尼那组动画形象好太多了。Pooh
的名字可能来自于一只天鹅、公园熊，或者吹气赶鼻子上苍蝇的声音，至于Winne，怎
么看都是女名，没办法老爹拗不过儿子，中文保留维妮多好。Pooh
无意透漏了童年开心的秘诀：忘性大，贪嘴。有人陪，有人爱，有事找 Christopher
Robin，傻一点也没关系——我是个没脑子的熊，受不了长单词。 Pooh 是大只若愚。

-----------------------------
JF MIL

-----------------------------
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